
Onsdag d. 1. november 2023

Bestyrelsesmøde i HF Søvang
Tilstedeværende: Matilde 99, Ahmed 78, Klaus 4, Lisbeth 17, Natalia 35, Anne 19 (referent)

Dato på næste bestyrelsesmøde: 08.11.23

Siden sidst:      

Robert Klujeff, Have 49, har indsendt en byggeansøgning om redskabs- og cykelhalvtag.
Umiddelbart har bestyrelsen ingen indvendinger ift. projektet. Nymann tager en snak med
Robert.

Bestyrelsen synes, det er en fin gestus, at man fremadrettet ikke betaler for leje af fælleshuset.
Desuden vurderes det, at mindre køb til fælleshuset gerne må ske gennem fælleshusgruppen,
uden at det skal godkendes af bestyrelsen, da økonomien er så god.

Der er huller i vejen på Tjørnevej og Fasanvej grundet den høje vandstand. Vi mener
umiddelbart ikke, at det kan betale sig at lægge ral i hullet på Tjørnevej, men at der er brug
for et større tiltag. En midlertidig løsning er køreplader. Nymann tager en snak med Dan, der
har henvendt sig til bestyrelsen omkring problemet.
Nymann vil kontakte et entreprenørfirma ift. at udbedre hullet på Fasanvej.

Vi søger stadig arbejdsdageansvarlige, hvis ingen melder sig, tager vi det op på
generalforsamlingen.

Have nr. 6 er solgt til Kenedy Owino med overtagelse pr. dags dato - velkommen i Søvang!

Det er dejligt at se, at der er taget initiativ til at klage over Æblehaven. Der opfordres til at
klage over Æblehaven, hvis man er generet af den.

Der er ved at blive udarbejdet ét samlet dokument med Søvangs forskellige vedtægter, regler,
mm. Det skal danne et bedre overblik både for nuværende og nye medlemmer i Søvang.

Praktisk til efterårsgeneralforsamling d. 26. november 2023

Klaus, Matilde og Lisbeth stiller borde op.
Natalia og Anne står for morgenmad.
Lisbeth bestiller frokost.
Nymann udarbejder en beretning til det kommende bestyrelsesmøde.
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Nye vurderingsregler:

Bestyrelsen er næsten færdig med at udarbejde en ny vurderingsmodel til salg af huse i
Søvang. Der mangler nu blot smårettelser og korrektur. Planen er at sende det nye forslag ud
senest torsdag d. 9. november, så havemedlemmer har god tid til at læse de forskellige
dokumenter.

Intern venteliste:

For ikke at have for mange emner, der skal vendes til efterårets generalforsamling, rykkes
diskussion og eventuel vedtagelse af nye interne ventelisteregler til
forårsgeneralforsamlingen 2024.

Udlejningsproblematik:

Bestyrelsen er næsten færdig med at udarbejde nogle opdaterede udlejningsregler i Søvang.
Der mangler nu blot at laves smårettelser og korrektur. Planen er at sende det nye forslag ud
senest torsdag d. 9. november, så havemedlemmer har god tid til at læse de forskellige
dokumenter.

Julefrokost:

Der afholdes julefrokost i Søvang d. 9. december. Der vil blive sendt en officiel invitation ud
i løbet af de næste dage. Julefrokosten starter hen på eftermiddagen (15-16-tiden) i håb om, at
flere børnefamilier i Søvang deltager.
Natalia (35) og Anne (19) er tovholdere på arrangementet.

Mødet slutter kl. 22.


